淡江大學九十四學年度第二學期課程教學計劃表
 科目中文名稱：儀分實驗             授課教師：吳俊弘
	開課班級
	化學系 (日)    四  年   班
	必選修
	 必 修

	學分數
	1學分 3  小時（ 上、下學期    學分）
	先修科目
	

	教學內容
及進度
	週次
	月／日
	內容

	
	第一週
	2/15~2/17
	實驗準備

	
	第二週
	2/20~2/24
	CHECK IN與課程解說

	
	第三週
	2/27~3/3
	實驗一 Atomic Absorption Spectroscopy
Determination of Iron by AA in Vitamin-Mineral Tablets.

	
	第四週
	3/6~3/10
	實驗二 The Vinyl Acetate Content of Packaging Film-A Quantitative Infrared Experiment.
Infrared Determination of a Mixture of Xylene Isomers.

	
	第五週
	3/13~3/17
	實驗三 Determination of Phosphorus in Detergents with E-390 Spectroscopy.

	
	第六週
	3/20~3/24
	實驗四 Gas Chromatography
Determination of Alcohol Content of Beer Using .

	
	第七週
	3/27~3/31
	實驗五 Improved Extration Method and High-performance Liquid Chromatographic Separation of Ganoderic Acids from Ganoderma lucidum.

	
	第八週
	4/3~4/7
	春假

	
	第九週
	4/10~4/14
	實驗六Cyclic Voltammetry and Molecular Modeling to Determine Substituent Effects in the one-electron Reduction of Benzoquinones.

	
	第十週
	4/17~4/21
	期中考週

	
	第十一週
	4/24~4/28
	實驗七 Flow Injection Analysis.

	
	第十二週
	5/1~5/5
	實驗八 Switching Logic--Monolithic NAND Gates

	
	第十三週
	5/8~5/12
	實驗九 Qualitative Determination of Compounds by Mass Spectrometer..

	
	第十四週
	5/15~5/19
	畢業考試

	
	第十五週
	5/22~5/26
	實驗十Qualitative and Qualitative Mixture Analysis of Petroleum Distillates by Proton-NMR Spectrometer.

	
	第十六週
	5/29~6/2
	CHECK OUT與實驗室整理

	
	第十七週
	6/5~6/9
	實驗期末考

	
	第十八週
	6/12~6/16
	期末考週

	講授方式
	□課堂講授   □分組討論   □參觀實習   □其他（　分組實驗　）

	教學設備
	□電腦   □投影機   □其他（　化學儀器　）

	教材課本
	Robert E. Van Atta, Ph.D,”Instrumental methods of Analysis for Loboratory Tech.”

	參考書籍
	

	批改作業篇數
	
	備  註
	本欄位僅適用於所授課程需批改作業之課程教師填寫。

	成績考核方式
	□平時成績：    ％ □期中成績：      ％  □學期成績：      ％
□讀書報告：    ％■其他（預報、結報、平時考、精神、技巧、期末考 ）： 100  ％

	備考
	1.本表格式請參考使用，任課教師可利用教務處網頁FTP下傳畫面，任擇一種表格使用。
2.自製格式請具備上述項目。
3.教學計劃表請利用http://www.acad.tku.edu.tw/upload.htm上傳教務處，供學生選課查詢參考。
4.依85學年度第2學期學生事務處會議校長指示：各任課教師請務必舉行期中考試。


